
Zápisnica č. 04/2021 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 13.09.2021 o 16.00 hodine.  

 Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Prerokovanie možných dodatkov Školského poriadku MŠ a možnosti stravovania detí so  

    stravovacími obmedzeniami v školskej jedálni 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Návrh uznesenia  

8. Záver 

 

K bodu 1: 

     Predseda RŠ Mgr. Ivan Horňák privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie.   

Ing. Viliam Václav vystúpil s ospravedlnením sa všetkým učiteľkách za nepravdivé vyjadrenia, 

ktoré poškodzujú ich meno.   Vysvetlil situáciu /ohováranie/, ktorá vznikla nedopatrením a on 

ako osoba nebol v celej veci zainteresovaný. 

K bodu 2: 

     Mgr. Monika Rochová prečítala zápisnicu z ostatného zasadnutia RŠ. Ing. Ivan Kohút  

rozšíril svoj návrh v bode 7 o doplnenie: Školský poriadok MŠ bude rozšírený o prednostné 

prijímanie detí učiteliek zo ZŠ s MŠ, Omšenie 629 pri zachovaní bodu 1/ písm. c z Článku III 

tohto  Školského poriadku.  

 Zápisnica bola schválená. 

Za:  7                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 2 

 

K bodu 3:  

     Uznesenie č. 03/21 neobsahovali body zaväzujúce plnenie. 

 

K bodu 4: 

K prerokovaniu dodatkov Školského poriadku MŠ boli prizvané Anna Weberová – zástupkyňa 

MŠ a vedúca ŠJ Jana Bajzíková. 

     Anna Weberová  vysvetlila podmienky prijímania detí do MŠ, aby to bolo v súlade so 

zákonom. RŠ schválila vložiť do Školského poriadku pre MŠ  rozšírený bod c/ z článku III 

o vetu:  Prednostne sa budú prijímať detí pedagogických zamestnancov zo ZŠ s MŠ, Omšenie 

629 pri zachovaní bodu 1/ písm. c z Článku III tohto  Školského poriadku. .  

Prípadne sa táto podmienka môže upraviť v podmienkach prijímania detí do MŠ pri zápise. 

   Vedúca školskej jedálne Jana Bajzíková si vypočula názory väčšiny prítomných členov na 

stravovanie detí so zdravotnými obmedzeniami v školskej jedálni. V Prevádzkovom  poriadku 

ŠJ je  diétne stravovanie zabezpečené donáškou jedla zákonným zástupcom. Nakoľko je RŠ 

poradný orgán, členova navrhli, že pani riaditeľka zaistí prieskum medzi rodičmi o diétnom 

stravovaní. Deti a žiaci musia mať potvrdenie od odborného ošetrujúceho lekára a podľa počtu 

sa budú odvíjať ďalší postup v zabezpečení diétnej stravy. RŠ schválila  rozšírenie Školského 

poriadku pre MŠ  v Článku III. v ods. 10 písm. e/ o vetu: Vedúca ŠJ v rámci možností zabezpečí  

diétne stravovanie pre deti, ktoré majú svoj zdravotný problém potvrdený odborným 

ošetrujúcim lekárom. 

Za:  9                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 0 



K bodu 11: 

Mgr. Monika Rochová prečítala Návrh uznesenia č. 04/2021, ktorý bol schválený. 

Za: 9                               Proti:0                                  Zdržal sa: 0 

K bodu 12: 

     Mgr. Ivan Horňák poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

      

       

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  Monika Rochová                            _______________________________ 

V Omšení dňa  13.09.2021                                         Mgr. Ivan Horňák 

                                                                                         predseda RŠ 

  

 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 04/2021 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 13.09.2021 



 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Schválila 

 

1. Zápisnicu zo zasadnutia RŠ zo dňa 06.09.2021 

2. Rozšírenie Článku III. Školského poriadku MŠ v ods. 1 bodu c/  o vetu: 

            Prednostne sa budú prijímať detí pedagogických zamestnancov zo ZŠ s MŠ, Omšenie     

            629 pri zachovaní bodu 1/ písm. c/ z Článku III tohto  Školského poriadku.  

3. Rozšírenie Článku III Školského poriadku MŠ v ods. 10 písm. e/ o vetu: 

Vedúca ŠJ v rámci možností zabezpečí  diétne stravovanie pre deti, ktoré majú svoj 

zdravotný problém potvrdený odborným ošetrujúcim lekárom. 

 

.  

B. Odporúča 

 

1. Riaditeľke školy a zástupkyni materskej školy zistiť počet záujemcov o diétne 

stravovanie potvrdené odborným ošetrujúcim  lekárom do 30.9.2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                    _______________________________ 

                                                                                  Mgr. Ivan Horňák 

                                                                                       Predseda RŠ 

  

 

 

                                                            
 

 

 

 

 


